
BM 2/2025 i Grundejerforeningen Hinderuplund hos Frank H2 (23/2 2025) 

Tilstede: Otto E36, Britta E22, Dan E34, Jens E17, Frank H2, Morten E44, Nicolai H1 og Stina H33 

Afbud: Kirsten H35 

Referent: Stina 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr. 1/2025 afholdt 3/2) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Generalforsamling 
6. Faciliteter 
7. Informationskanaler 
8. Arrangementer/aktiviteter 
9. Næste møder 
10. Eventuelt 
 
ad 1. Referat godkendt. 
 
ad 2. Dagsorden godkendt. 
 
ad 3. Otto har sendt mail til Odense kommune om indgåelse af aftale vedr. arealer ved enderækkehuse mod 
vængerne (accept).  
Otto har lavet en undersøgelse i FB-gruppen vedr. stemningen mht. bladfjernelse i efteråret. Mere om dette 
under punkt 5. 
Pt. INGEN huse til salg i området! 
 
ad 4. Praktik omkring underskrift af årsrapport 2024 – sker elektronisk. Britta har endnu ikke hørt noget om 
datoer fra revisoren, men de kender datoen for generalforsamlingen. 
 
ad 5. Generalforsamlingen afholdes onsdag 9. april, samme sted som sidste år. Udkast til indkaldelse var 
rundsendt og blev gennemgået. På valg er Britta, Jens, Stina, Frank og Nicolai (suppleant). Britta kan låne en 
projektor på sit arbejde. Otto tager PC med på dagen. Frank og Grethe tager imod, når folk ankommer. 
Bestyrelsen vil foreslå Morten E44 som dirigent. Vi overvejer at investere i en bog omhandlende opgaven 
for en forenings-dirigent (Morten undersøger lånemulighed på biblioteket). Britta sørger for medlemsliste 
samt stemmekort, og vi kigger på lager af vedtægter og info-velkomstbreve i skuret. Fra sidste år haves 
mulige kandidater i kikkerten til emner til bestyrelse/suppleant-posterne. Stina er referent. Jens sørger for 
indkøb øl/vand. 
Otto og Grethe lægger hus til lidt mad efterfølgende - vi valgte, at det bliver tapas+ost i år (Britta og Stina 
sørger for indkøb).  
Budgetforslag 2026 kigget igennem og justeret lidt.  
Bestyrelsen stiller ingen forslag (ud over budget, herunder uændret kontingent). Bladfjernelse fortsættes jf. 
FB-stemningen (56% for og 40% imod), og i bestyrelsen er der ligeledes flertal for at bevare ordningen med 
bladfjernelse x 1 årligt (4 for og 2 imod). 
 
ad 6. Dan og Otto skal snakke med alle beboere i enderækkehuse ud mod vængerne vedr. arealet ud for 
gavlen mhp. at oplyse om aftalen med Odense Kommune, og herunder muligheden for enten at udnytte 
området eller ej. Udkast til informationsskrivelse blev drøftet.  



Ugentlig kontrol legeplads - Nicolai undersøger om der kan laves en online-løsning til alle registreringer (der 
skal ske min. 1 gang ugentlig), så det kan gå på tur i bestyrelsen med at tage tjansen.  
Ansøgning fælleshus: Dan og Stina mødes i marts og laver fornyet ansøgning til RealDania.  
Otto har kontaktet kommunen om deres kørsel på bagerste fliserække med tunge køretøjer, da fliserne 
bliver skæve, og bedt dem undgå kørsel med tunge redskaber. De er ikke umiddelbart vendt tilbage. 
 
ad 7. Nyhedsbrev skal udsendes i marts samtidig med indkaldelsen til generalforsamling (i uge 12). Otto 
rundsender nyt udkast snarest. 
 
ad. 8: Fastelavn 2/3 antages på skinner. Der er endnu ikke så mange tilmeldte, men vi afholder uanset antal. 
Dan og Stina mødes et par timer før, for at få ryddet op i skuret. 
Affaldsindsamlingsdag søndag 6/4 (landsdækkende sker det i uge 14, dvs. inkl. 6/4) - Jens tjekker skuret for 
beholdningen af sække, handsker og tænger. 
 
ad. 9: Næste møder/generalforsamling er aftalt til: 
Onsdag d. 2/4 hos Jens E17 
Generalforsamling onsdag d. 9/4 
 

ad. 10: Intet under eventuelt 


